
Protokoll från styrelsemöte för Länna Byalag, 090511 

Plats: Länna IF lokal  
 
Närvarande:  

Ordförande: Lars Blanksvärd  
Ordinarie ledamöter: Matts Back, Johan Bostedt, Leif Lundgren, Malin Elinder, Peter 
Frank 
Ej närvarande: Lena Moberg (suppl)  
 
§ 1. Mötets öppnande  

Ordförande öppnade mötet och förklarade alla välkomna.  
 
§ 2. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes.  
 
§ 3. Mötessekreterare  

Malin utsågs till mötessekreterare.  

 
§ 4. Protokollsjusterare  

Att jämte ordförande justera mötesprotokollet utsågs Johan Bostedt.  
 
§ 5. Studieförbundet Vuxenskolan 
Barbro Zelin från Studieförbundet Vuxenskolan (www.sv.se) var på besök och berättade om 
deras verksamhet och de möjligheter som finns att utnyttja deras kompetens och resurser. 
Huvudsakligen organiserar de studiecirklar, både praktiska och mer teoretiska. Ett intresse av att 
engagera sig i ungdomsverksamheter, klubbar på gång i Almunge och Knutby. Har samarbete 
med föreningen Vi Unga (www.viunga.se) som kanske skulle kunna hjälpa oss med råd och ev. 
mer stöd vid bygget av skateboardramperna. Barbro åtar sig att kontakta en tjej som är engagerad 
i just skatingfrågor och därefter kontakta Malin inom kort. 
 
§ 6. Rapport angående fördjupningsstudien 
Arbetet med fördjupningsstudien fortgår som tidigare inom Kommunen. Matts har varit i kontakt 
med Göran Carlén som menar på att stoppet i Miljö-och Hälsoskyddsnämnden och Centerns 
invändningar inte hindrar arbetet i nuläget. Fördjupningsplanearbetet för Länna-Almunge är 
fortsatt planerat att påbörjas 2010. 
 
Carlén menar på att problemet är att kommunen måste komma till skott med ett investeringsbeslut 
för VA-ledningen innan något konkret kan komma att ske på byggnadssidan i Länna/Almunge. 
 
Vi beslutar att Matts ska försöka bjuda in någon politiker som vi kan diskutera med till nästa 
styrelsemöte.  
  
 
§ 7. Skolfrågan 

Leif rapporterar att representanter för skolgruppen besökt Thomas Thunblom, efterträdare 
till Lena Lundqvist, på kommunen. Detta enbart  i syfte att knyta kontakt.   

 
§8. Skateboardrampen 

http://www.sv.se/
http://www.viunga.se/


Malin har pratat med Victor Björndahl angående hans engagemang i uppbyggnaden av ett nytt 
skateboardområde. Han verkar seriös och har själv varit i kontakt med kommunens 
ungsomssamordnare angående finansiering. Ett möte där Malin E, Lars B, Victor B och ev. några 
av Victors vänner träffas för att diskutera hur arbetet ska läggas upp hoppas komma till stånd 
redan denna vecka. Kontakten med Vi Unga hoppas vi också kan ge någonting. Styrelsen är ense 
om att byalaget gärna bidrar med lite pengar till projektet men det är svårt att i nuläget säga hur 
mycket det kan röra sig om.  
 
§9.  Mötets avslutande  

Ordförande tackade samtliga närvarande för ett väl genomfört möte samt förklarade 
detsamma avslutat. 
 
 
Vid protokollet:  
 
 
 
……………………………  
Malin Elinder 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
……………………………      
 
Johan Bostedt   
      


